
Op het Kennemer College hebben de coaches van de brugklas en tweede klas elke dag een aparte docentenstart.  
Dat werkt prettig, zegt Katinka Kroon: “Door het dagelijkse karakter worden dingen snel opgepakt, het komt echt vanuit 
het team.”

Op Lumion, De Internationale Vos en Heliomare komt coaching aan de orde tijdens het reguliere overleg. “Wij zijn zo klein 
en ons team is zo close dat een aparte dagstart niet nodig is”, aldus Linda Spierings-Vega van Heliomare. “Wel willen we 
een betere vastlegging van coaching en afspraken, daar gaat de volgende versie van KED-stroom in voorzien.”

Martine Burema van DaCapo vindt het jammer dat op haar school na een bestuurswisseling de dagstarts 
voor docenten en management zijn verdwenen. “Coaching is nu een punt op de agenda van de team- 
vergadering, maar dat is alles. We moeten veel collega’s opnieuw overtuigen van het nut van coaching.  
Ik hoop dat het volgend jaar anders is.” 

Nu de scholen langer met didactische coaching bezig zijn, lijkt de aansturingsbehoefte te veranderen. Was er in de begin-
fase behoefte aan echte kartrekkers, naarmate coaching meer een vaste waarde in de school wordt, vinden scholen 
draagvlak belangrijker worden. Zo wil Afke Brinksma van Da Vinci een olievlek creëren: “Het is belangrijk dat we de voort-
gang niet alleen maar meer met de stuurgroep bespreken, maar met alle docenten.” 

Draagvlak is essentieel, zegt ook Katinka Kroon van het Kennemer College: “Ik vind het fijn dat we het gefaseerd doen. 
Daardoor komt de volgende stap steeds uit de mensen zelf. Zij zien de noodzaak. Het proces zelf zorgt ervoor dat we 
nieuwe stappen maken.”

Iets vergelijkbaars zegt Linda Spierings-Vega van Heliomare, waar didactische coaching aan het eind van het jaar veran-
dert van een ‘project’ in een doorgaande vernieuwing. “Het heeft goed uitgepakt dat we gestart zijn vanuit een project 
met een projectleider die onder meer zorgde dat het team scherper op de coachingsdoelen ging zitten. Maar zodra de 
coaching geïmplementeerd is, kan de doorontwikkeling bij de kernteams komen te liggen, als onderdeel van het dage-
lijkse werk.”



Eind 2017 is het leerlab afgerond, maar tot die tijd staan nog diverse activiteiten op het programma. Een overzicht  
van alle resultaten tot nu toe is beschikbaar. Ook vertellen de scholen van het leerlab graag meer over hun erva- 
ringen. Zelf al bezig met didactische coaching in de klas? Gebruik dan de evaluatiewijzer. Het leerlab hoort graag  
wat gebruikers hiervan vinden. Je reactie kun je mailen naar: leerling2020@schoolinfo.nl. 

http://resultaten.leerling2020.nl/category/docent-als-didactische-coach/
http://resultaten.leerling2020.nl/wp-content/uploads/2016/08/evaluatiewijzer-didactisch-coachen-in-de-klas.pdf

